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ESANT JULIÀ DE LÒRIAAVALORACIONS DESPRÉS DE LA REUNIÓ AMB L’EMPRESA RESPONSABLE DE LES CONTRACTACIONS

El als que ha
co
tu
el
se
su
so
Fr
el
co
q
co
ll
ra
d
se
m
ta
vé
gr
m
ga
de

el
ce
cr
u
le
te
p
al
p
p
ci
qu

MERITXELL PRAT
Andorra la Vella

El PS denuncia el sou inflat dels
cuidadors d’animals de Naturlàndia
Els treballadors del parc, entre els quals el marit de la cònsol, cobraran un 30% més que els professionals de
FrançaSEls consellers de la minoria també critiquen la manca de criteris objectius en el procés de selecció
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El representant de la minoria del
comú lauredià va criticar el pro-
cés de contractació de la cap de
gabinet dels cònsols, que té el
seu origen en un contracte com
a responsable de premsa de
Camprabassa. Areny va explicar
que se’ls ha assegurat que amb
el canvi de lloc la interessada va
demanar rescindir el contracte
amb Camprabassa i que no se li
ha modificat la retribució. El con-
seller va anar més enllà i va par-
lar de mala praxi en els man-
dats anteriors per crear places
de funcionaris en el departa-
ment de comunicació i que ara,
perquè les persones no són de
confiança de la cònsol, s’han
hagut de reubicar.
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Aquest, però, no va ser l’únic
ement que no consideren en-
rtat del procés. Areny també va
iticar el fet que s’hagi confiat en
a empresa forana per fer la se-

cció, “tenint en compte els
mps que corren i havent-hi em-
eses dedicades a aquesta tasca
 país”, i va denunciar que des-
és de la conversa amb els res-
nsables de l’empresa de selec-

ó de personal els ha quedat clar
e no es van marcar “criteris ob-

jectius ni estandarditzats” per tal
de descartar candidats en una fa-
se prèvia, que no es van fer pro-
ves de coneixements ni aptituds i
que l’única prova que van passar
tots els aspirants va ser un test
psicotècnic. D’altra banda, va re-
marcar el fet que les valoracions
es van baser en les experiències
expressades (el conseller va re-
cordar que no es va demanar cap

titulació específica en el plec de
bases) i que es puntuava de ma-
nera positiva el fet de ser caçador,
“cosa que pot semblar contradic-
tòria”, va assenyalar Areny.

El conseller del PS va lamentar
que l’accés a la informació que
han tingut hagi estat “limitat”, ja
que van rebre el plec de bases du-
rant la reunió de la setmana pas-
sada i tampoc van poder accedir

als currículums dels aspirants,
amb la justificació de defensar el
seu dret a la intimitat.

REGLAMENT DE CONTRACTACIÓ

Per tot plegat, el conseller de la
minoria considera que cal elabo-
rar un reglament que reguli els
procediments de contractació de
les societat públiques, “per evitar
sospites i garantir la transparèn-

cia”. No obstant això, Rossend
Areny es va mostrar convençut
que els treballadors contractats
tindran els coneixements neces-
saris per desenvolupar correcta-
ment les seves tasques i garantir
el benestar dels animals, però
també dels visitants de la ins-
 tal·lació, ja que va recordar que
en el parc s’hi podran trobar “al-
gunes espècies perilloses”.

COMÚ SANT JULIÀ

El col·lectiu Amics de la Rabassa
va fer públic ahir un document
en el qual lamenta la privatitza-
ció del pla de Conangle. Segons
va explicar la portaveu d’Amics
de la Rabassa, Roser Font, amb
el text s’ha volgut fer palès un fet
que feia temps que s’anunciava:
“La pèrdua d’un espai públic a
la Rabassa amb barreres físi-
ques.” I és que un cop s’han aca-
bat d’instal·lar les tanques que

marquen el perímetre del que
serà el futur parc d’animals, ja
no es pot accedir a un espai on
remarquen que molts veïns de
la parròquia “han pujat alguna
vegada”. “Abans era un espai
obert a tots, ara l’esplanada en-
cerclada i convertida en un parc
d’animals només és accessible
per a alguns”, van exposar.

Pel que fa a les conseqüèn-
cies, Font va indicar que les tan-
ques impedeixen que els excur-
sionistes puguin seguir algunes
rutes que passaven pel pla de

Conangle i que fins i tot queda
tallat un GR. “És frívol com s’ha
tractat tot el procés de creació
del parc d’animls”, va assenyalar

Font, que va recordar que
aquestes pèrdues eren una de
les principals denúncies que es
feien des del col·lectiu.

Malgrat les queixes, el conse-
ller del PS Rossend Areny va in-
dicar que des de Camprabassa
es va assegurar que hi hauria
una tanca en l’espai per poder
accedir al pla de Conangle amb
esquís de fons. Tot i així, va ex-
plicar que “no ho veiem clar”,
per la qual cosa seguiran de
prop el cas ja que també creuen
que no es pot tallar un GR.

Pel que fa al futur parc d’ani-
mals, des del col·lectiu d’Amics
de la Rabassa, Font va recordar
que la instal·lació “no és ecolò-
gica ni sostenible”, i va destacar
el fet que no veuen clar que eco-
nòmicament sigui viable. La
portaveu del col·lectiu va expli-
car que no estan d’acord que es
faci el parc d’animals, ja que
creuen que les condicions en
què viuran no són les correctes.
Des del seu punt de vista la deci-
sió en cap cas va “en pro de la
natura”.

Amics de la Rabassa lamenten la privatització de Conangle
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“És frívol com s’ha
tractat el procés de
creació del parc”
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